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Fraværende, uanmeldt:

0.Besøg af Ungdomsskolen

Ole laver et oplæg, som beskriver hvor mange hold, der er og hvordan de er fordelt i kommunen.

Der er en masse hold med åben skole, hvor skolerne f.eks. tager ud over laver havsport.

Ungdomsskolen har en masse gear og en masse know-how.

Ole kan være bange for, hvor mange der vil melde sig på fritidsholdene.

Til rejserne, som der er en del af, kan der søges om tilskud, men der er også rejser, som de bliver

nødt til at aflyse pga. for få tilmeldinger. De læner sig også op ad Erasmus-plus.

Ungdomsskolen er blevet akkrediteret, hvilket betyder, at Ungdomsskolen får nogle millioner og

der bliver mulighed for at flere unge kan komme ud og rejse, uden det kommer til at koste ret

meget.

Der 33% der bruger tilbuddet. Der er ca. 3500 i målgruppen.

Ole fortæller, at hvis de unge selv finder på noget og kan finde 8 elever, der gerne vil det samme,

må de gerne kontakte Ungdomsskolen, så vil de gerne oprette et hold.

Der bliver spurgt til om Ungdomsskolen, har mulighed for at gøre noget ift. logistikken, da det ikke

altid Fyn-bus kører. Ole svarer, at det gør de allerede i en vis udstrækning, men at det kunne de

måske godt gøre endnu mere.

I Svendborg er der satset rigtig meget på behovselever, ift. trivsel og skoleværing. Ungdomsskolen

får nogle elever bl.a. til trivsel. Et hold der hitter er ”chef i eget liv”.

De unge vil gerne events, de melder sig ikke til dansk f.eks. Ungdomsskolen faciliterer fællesskaber.

Der er forskel på, hvad forældrene synes er fedt for deres børn, og hvad de unge synes.

Elevrådet foreslår, at man laver et spørgeskema ift. hvad de unge gerne vil. Ole fortæller, at de har

de gjort, men at der ikke var ret mange der fik svaret. De unge kan ikke genkende, at de har svaret

på spørgeskemaer. Forslag om at bruge Google analyser og Instagram. Forslag fra elevrådet: En tur

rundt på knallert på Sydfyn.



Tim Visti giver udtryk for, at de mangler nogle fritid-ting. Der er ikke ret mange tilbud ift. hvilket

der har været tidligere. Der mangler noget inden for naturfag og inden for håndværk.

Erhvervsrygsækken ligger også under Ungdomsskolen. Der er det budget der er, så hvis kan skruer

op for noget, skruer man ned for noget andet.

Det kunne være godt at få beskrevet ”åben skole” lidt bedre på hjemmesiden.

Måske kunne nogle unge have et job i forhold til at lægge ting op på de sociale medier. Måske

kunne det være et hold i Ungdomsskolen.

De har købt noget, som de kalder en ”mobile klub”, som er en kassevogn med et lokale med en

skærm o.a., som også kan tages i brug til mange forskellige ting.

1.Meddelelser

a) Formanden

Intet.

b) Skolen

Bjarne Schytt Nielsen oplyste, at der i dette skoleår bliver arbejdet med skolens vision. Lige nu

holder vi en pause, men arbejdet fortsættes i midten af februar. Vi mangler en gang mere, hvor vi

skal arbejde med værdier og børnesyn, derefter vil vi gerne involvere forældre. Der er fastsat en

dato til d. 7/3, som er meldt ud.

Det er vigtigt, hvordan det meldes ud, og hvordan vi får forældrene til at komme.

Der arbejdes fortsat med inkluderende læringsmiljøer og mellemformer, og hvordan setup’et skal

være. Tiden går og snart er det august, hvor det skal sættes i gang.

Der er forskellige faktorer der spiller ind:

1. Der arbejdes på at lave en omfordeling af økonomien

2. Alle skoler har et over/underskud fra 2023.

3. Modtageklasserne som lige nu er på Nordagerskolen, skal rykkes til Espe skole. De ældste

modtager elever skal hjemtages fra andre kommuner.

4. Den enkelte skoles elevgrundlag.

Der har været indskrivning til 0. klasse, men der er nogle reguleringer, der ikke er helt på plads.

c) Specialafdelingen

Annette Fuglsang oplyste, at der pt. afholdes MUS samtaler med medarbejderne i

specialafdelingen.



Der er generelt utryghed i forhold til, hvad der kommer til at ske til august, både i forhold til

hvordan tilbuddet kommer til at se ud, men også hvad der skal ske med den enkelte medarbejder.

Der er også usikkerhed blandt personalet.

d) Nyt fra medarbejderne

Bettina Schaper tilkendegav, at alle medarbejdere på forskellige niveauer er påvirket af, at der skal

ske noget, men ikke helt ved,hvad der skal ske. Generelt tager medarbejderne det pænt. De er

sikre på, at de får værktøjerne efterhånden, som vi skal bruge dem.

Birgit Landtved har på sidste PP-møde holdt et oplæg om autisme og ADHD, hvilket mange synes

var interessant.

e) Elevrådet

Elevrådsrepræsentanterne oplyste, at der har været episoder med gentagne tyverier i LIDL, men

det ser ud som om, at det går bedre. Elevrådet har foreslået, at der er lærere, der går med i LIDL,

men måske er behovet der ikke mere. Der bliver heller ikke smidt så meget affald mere. I hytterne

kan der fortsat være elever, der ryger.

Elevrådet står igen i år for fastelavnsfest.

I fredags blev der holdt brætspilscafé og det gik godt. Der var lidt færre end til skakdag, men

generelt en hyggelig eftermiddag. Der bliver spurgt til, om der er blevet informeret på Aula, så

forældrene kan give deres børn lov til at blive.

I drengeomklædningen er skabene smadret, og de kan stort set ikke bruges. Der mangler opsyn

under omklædningen efter idræt.

Elevrådet ønsker flere penge til madkundskab.

Fælleselevråd: der arbejdes med en masse trivselstiltag.

2.Sommerfest 12/6

Elevrådet tilkendegav, at det kunne være fedt, hvis der var noget med nogle boder, så der kunne

tjenes penge til skolerejse eller aktiviteter fra eleverne.

3.SKB-valg

4.Evt.



Gitte Hansen oplyste, at hun har fået ændret arbejdstider, og ikke kan komme, hvis hun arbejder

om natten.

Referat:


